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Vragen en antwoorden bijeenkomst Duurzaam Luttenberg – dinsdag 22 september 2020 

 

 

De inhoud van de bijeenkomst op dinsdag 22 september is samengevat in een Power Point 

presentatie en van de bijeenkomst is een digitale opname gemaakt. Beide zijn te vinden op 

www.duurzaamluttenberg.nl 

 

Vragen die tijdens de bijeenkomst zijn gesteld vanuit de zaal of via de chat van Teams: 

 

• Kan de energieprijs voor 15 jaar vastgelegd worden? 

o In de nieuwe regeling wordt de coöperatie gegarandeerd over de subsidie en de 

energieprijs. Het is nog wel te bezien of de nieuwe regeling in plaats van de  huidige 

postcoderoos even gunstig is. 

o De nieuwe regeling gaat wel op inschrijving, dus zo spoedig mogelijk inschrijven bij 

openstelling is wel van belang. 

 

• Mag je als particulier maximaal meedoen ter grootte van je eigen verbruik of mag je ook voor 

meer deelnemen? 

In de huidige regeling wordt energiebelasting vergoed. Dus meer is in die regeling niet handig. In 
nieuwe regeling gaat het niet over eigen gebruik, maar kan er 5000 KwH per lid opgewekt 
worden. Of dit verdeeld kan worden onder de leden is op dit moment nog niet duidelijk. Bij 
verhuizing uit de postcoderoos kun je lid blijven.  
 

• Staat het volledig los van je eigen energiemaatschappij? Of moet je overstappen? 
In principe staat het de deelnemers vrij. De nieuwe regeling loopt via de eigen 
energieleverancier. De coöperatie wordt daardoor onafhankelijk van alle leveranciers m.u.v. de 
leverancier waar de coöperatie een contract mee heeft voor de levering.   
 

• Als er geen initiatief vanuit buurtdorpen komt omtrent duurzame energie, gaat de Gemeente 

Raalte dan zelf projecten toewijzen, bijvoorbeeld van projectontwikkelaars? 

De gemeente staat voor een opgave en het aan de gemeente om daar invulling aan te geven. Er 
zijn al wel veel initiatieven die invulling geven aan de opgave die er ligt.  
 

• Gaan jullie zelf actief op zoek naar potentie?  

We brengen vraag en antwoord bij elkaar, dus initiatiefnemers kunnen zich ook bij ons melden.  

 

• Spreken jullie ook met Haarle over hun opgave?  

Er is informatief gesproken met Haarle, maar de Gemeente Hellendoorn stelt zich anders op dan 

de Gemeente Raalte. In Haarle is op 23 september een informatie avond geweest. 

 

• Wij hebben een dak waar 1000 panelen op kunnen. Hier is SDE voor aangevraagd. Kan de 

coöperatie daar wat mee?  

In principe kunnen subsidies niet gestapeld worden. Wel is het mogelijk om obligaties uit te 

geven waar mensen panelen afnemen. Nie benutte ruimte op een dak voor SDE kan wel met een 

aparte aansluiting met de postcoderegeling meedoen.  
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• Zijn we met het volleggen van 3,9 ha klaar voor Luttenberg?  

De gemeente is verantwoordelijk voor het halen van de opgave, zie sheet in de presentatie. De 

cijfers van de daken lijken stichting Duurzaam Luttenberg ambitieus.  

 

• Er is een kaart in omloop waar ook windmolens op staan en zonnepanelen? 

De stichting is bekend met de kaart, maar het is onduidelijk wie deze heeft gemaakt en wat de 

status is.  

• Denk je dat iedereen in Luttenberg op de hoogte is? 

Nee, dat denken we niet. Er wordt eerst gekeken wat de oogst is, t.z.t. wordt de communicatie 

actiever.  


